
SVET STARŠEV          

                                                                       

 

ZAPISNIK 

 

2. seja Sveta staršev, šol. leto 2014/15, je bila v sredo, 11. 2. 2015  

ob 17.30 uri. 

 

Prisotni: člani sveta staršev – lista prisotnosti, ravnatelj Vladimir 

Znoj, poslovna sekretarka Dragica Majce. 

 

Odsotna:   Alenka Herman Valeski, Peter Antuničevič 

 

Seja se je pričela ob 17.30 uri. 

Predsednik je pozdravil prisotne in ugotovil, da je svet sklepčen. 

Predlagal je naslednji: 

 

DNEVNI RED: 

 

1. Pregled zapisnika zadnje seje. 

2. Poročilo o 1. ocenjevalnem obdobju. 

3. Pregled realizacije LDN in ciljev šole. 

4. Razno: Vprašanja, pripombe in pobude iz roditeljskih sestankov. 

 

Ad 1)   
Pregledali smo sklepe zadnje seje.  

Člani sveta smo soglasno sprejeli SKLEP ŠT. 9001-14/15_2/1: Zapisnik zadnje seje se soglasno 

potrdi. 

 

Ad 2) 

Ravnatelj je poročal o 1. ocenjevalnem obdobju (priloga).  

Starše prosi, naj bodo dosledni pri opravičevanju izostankov.  

SKLEP ŠT. 9001-14/15_2/2: Poročilo se soglasno potrdi. 

 

Ad 3) 

Ravnatelj je povedal, da je LDN realiziran po načrtu.  

Učenci so na tekmovanjih zelo uspešni. Ob tem so starši pohvalili učiteljico Tino Grobin, saj je učence 

zelo dobro pripravila na tekmovanje iz angleščine. Pohvalili so tudi predstavitev poklicev v 8. in 9. 

razredih in izvedbo smučarskega športnega dne za 5. razrede. 

SKLEP ŠT. 9001-14/15_2/3: Realizacija LND se soglasno potrdi. 

 

Ad 4.) 

Ravnatelj je predstavil spremembe Pravil šolskega reda in Vzgojnega načrta (priloga). 

Obravnavali smo vprašanja, ki so bila posredovana: 

- Predstavitev interesnih dejavnosti bo v juniju za naslednje šolsko leto, o objavi urnikov pa se 

bomo dogovorili na naslednji seji Sveta staršev. 

- Podaljšano bivanje in interesne dejavnosti – vaditelji morajo obvestiti učitelje, če učenec odide s 

starši domov takoj po vadbi; ostale učence pripeljejo nazaj v učilnico.  

- Delavnice z zunanjimi izvajalci – starši predlagajo naj se na spletni strani objavi naziv izvajalca 

delavnice in kratek program. Želijo prisotnost domačih učiteljev, tudi v primeru vodenja pouka s 

strani zunanjih izvajalcev. 

- Dostop do šole skozi stranski vhod je težaven zaradi jutranjega prometa, še zlasti v dežju in blatu, 

saj ni urejene (npr. tlakovane) poti. Bi se dalo kaj narediti? Odgovor: težavo reševali ob urejanju 

igrišča. Takrat bomo zaprosili za razširitev ceste na strani, kjer so učilnice (za ustavljanje vozil). 
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- Se že ve, če bodo prihodnje leto 2. razredi imeli angleščino? Ravnatelj pove, da je danes objavljen 

razpis na MIZŠ in da se bomo prijavili. 

- Kako je s Šolo v naravi? V katerem razredu se izvaja? Zakaj se tekom leta več dejavnosti 

(kulturni, športni, naravoslovni dnevi) ne izvaja izven šole? Odgovor: šole v naravi planiramo v 

letnem delovnem načrtu za šolsko leto. Izvajamo jih od petega razreda naprej, včasih pa na 

pobudo razrednika tudi v nižjih razredih. Dneve dejavnosti na razredni stopnji večinoma izvajajo 

razredniki ob pomoči ostalih zaposlenih na šoli, nekaj pa tudi izven šole. 

- Možnost skrajšanja postopka opominjanja/sankcioniranja otrok - sedaj imamo na voljo 8-

stopenjski sistem opozoril, ki otroku nič ne pomenijo in posledično nič ne zaležejo. Odgovor: 

postopek ne skrajšujemo, ker želimo učenca spraviti na pravo pot z individualiziranim načrtom. 

- Kateri so razlogi, zakaj se v šolski kuhinji tudi po prenovi ne bo kuhalo, temveč bo kuhinja v 

resnici še naprej ostala zgolj razdeljevalnica hrane. Odgovor: V MOL so zgrajeni centri, kjer se 

kuha za več šol. Ob tem starši predlagajo, da naj se pripravljajo zdravi obroki. Več malic naj bo 

kuhanih ali sveže pripravljenih. 

- Zahteva za dostop do javnih informacij – tlaki 1. razredih v prizidku. Starši 1. razredov povedo, 

da s problematiko neprijetnega vonja v učilnicah niso seznanjeni in da želijo več vedeti o tem. 

Ravnatelj in ostali člani sveta povedo, da se zadeva že nekaj časa rešuje. Trenutno v kabinetu 

odstranjujemo tlak, da bi odkrili vzrok za neprijeten vonj. V primeru, da bo vonj v kabinetu pri 

zamenjavi izginil, bomo zamenjali še tlake v učilnicah. 

       Šola je naročila tudi preiskavo prisotnosti prostih in hlapnih organskih snovi, ki so na vpogled  v   

       tajništvu šole.  

       Starši predlagajo še: 

- predavatelja Miha Kramlija (odvisnost od interneta), 

      - predavanje, ki ga organizira Vzajemna (nevarnosti interneta) 

             - predavanja naj se združijo z roditeljskimi sestanki. 

 

 

 

 

 

Seja se je zaključila ob 19.30 uri. 

 

 

Zapisala: Dragica Majce                                                     Predsednik Sveta staršev: Staš Golmajer 

 

 

 

Priloge: 

- LDP 2013/14 

- LDN 2014/15 

- predstavitev novosti 2014/15 

 

 

 

 

 

Ljubljana, 11. 2. 2015 

       

 

 


